
 1 

 
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA DE LA COMISSIÓ INFORMAT IVA PERMANENT 
GENERAL DE DÍA 11  DE MARÇ  DE 2015.  
 
Data:   11 de  març de  2015 
Caràcter: ordinari 
Convocatòria: primera 
Inici:   20,00   hores 
Fi:     21,00 hores 
Lloc: sala de sessions de la Casa Consistorial de Llubí 
Persones assistents:  

- Batlle-president, Sr.  Joan Ramis Perelló  
- 1er. Tinent de batlle,  Sr. Toni Vallespir Perelló  
-     2º  Tinent de batlle,  Sr. Miguel Perelló Alomar  
- 3º Tinent de batlle, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
-  Regidor, Sr. Tomàs Ramis Barceló  
-   Regidor, Sr. Gabriel Vicens Mir  
- Regidor, Sra. Magdalena Perelló Frontera 
- Regidora, Sra. Beatriu Caterina Rodríguez Fiol 
- Regidor, Sr.  Cristòfol Riera Solé  
-  Regidor,  Sr. Miquel Perelló Gelabert 
- Regidor, Sr. Joan Ramis Ramis 

No assistència amb excusa:  ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la 
corporació 
 
 
1.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR.- 
Oberta la sessió pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna 
observació que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior  (Sessió ordinària 
de dia 11 de febrer de 2015) ), i no havent-se formulat cap observació, va ser aprovat 
per unanimitat dels assistents. 
 
 
2.- EXAMEN PRESSUPOST MUNICIPAL 2015.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  7 de gener de 2015, que deia: 
 
“El Batlle-President d’aquesta Corporació, conformement amb el que disposen els articles 
112  i 90 de la Llei 7/85, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local, i també 
l’art. 162 i següents del R.D.Legislatiu 2/2004, 5 de març (TRLRHL), ha procedit a 
elaborar el Projecte de Pressupost d’aquesta Corporació, per a l’exercici de 2015. 
  
En la confecció de l’esmentat Projecte de Pressupost s’han tingut en compte tots els 
antecedents indispensables, tant pel que fa a despeses que obligatòriament té a 
càrrec seu la Corporació, com a ingressos, els quals han estat calculats conformement 
amb els rendiments dels exercicis anteriors. 
  
El passat dia 15 de desembre, l’Ajuntament Ple, en la seva sessió ordinària, va 
rebutjar l’aprovació del Pressupost Municipal per a l’exercici 2015. 
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Per tot això aquest batllia proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent acord: 
 
1r.- Aprovar inicialment el Pressupost Municipal per a l’exercici de 2015, que apareix 
anivellat per un import de  1.272.972,- €. 
 
2n.- Aprovar la Plantilla del Personal que es preveu en l’esmentat Pressupost. 
 
3r.-  Aprovar el Projecte de les Bases Generals d’Execució del Pressupost. 
 
4rt.- Exposar el públic el Pressupost Municipal, juntament amb les Bases d’Execució i 
Plantilla del Personal, durant el termini de 15 dies hàbils, tant en el Tauler d’Anuncis 
com en el Butlletí Oficial de les Illes Balears. 
 
5è.-Aquest acord aprovatori serà considerat com a definitiu si no es produeixen 
reclamacions en contra durant el termini d’exposició pública i entrarà en vigor dins 
l’exercici a què es refereix, una vegada que s’hagi complit el que disposa l’article 112.3 
de la Llei 7/85 de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local, i també l’art. 169  
del RD Legislatiu 2/2004, 5 març (TRLRHL). 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Per part del Sr. Gabriel Vicens es va manifestar i volia que constés en acta, que 
independentment  de què s’aprovi o no els dictamen de la Comissió Informativa, el batlle 
ja ha demostrat que no l’importa l’opinió d’aquesta comissió i que ho inclou dins l’ordre 
del dia del plenari els punts que a la Comissió Informativa se ha dictaminat en contra, 
com va demostrar al plenari del mes de gener. 
  
La Comissió Informativa Permanent General, per unanimitat dels assistents acorda 
aprovar la proposta de la Batllia abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
3.- EXAMEN  PLECS DE PRESCRIPCIONS TÈCNIQUES I CLÀU SULES 
ADMINISTRATIVES ESPECIALS PEL CONTRACTE ADMINISTRAT IU ESPECIAL 
PER A LA GESTIÓ DEL BAR-RESTAURANT DEL POLIESPORTIU  MUNICIPAL “SES 
COMES”.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  5 de març de 2015, que deia: 
 
“ Atesa la tramitació de l’expedientnúmero1/2015 instruït per a la licitació del contracte 
administratiu especial per a la gestió del bar – restaurant  del Polisportiu municipal 
“Ses Comes”. 

Vist l’informe emès pel Secretari-Interventor. 

Vist el contingut dels Plecs de Prescripcions Tècniques i de Clàusules Administratives 
Particulars que han de regir la contractació. 

D’acord amb això, i segons les disposicions legals vigents, PROPOSO a l’Ajuntament 
ple l’adopció ACORD:  

 

PRIMER.- Aprovar l’expedient per a la licitació del contracte administratiu especial per 
a la gestió del bar – restaurant  del Polisportiu municipal “Ses Comes”. 

_ 
SEGON.- Aprovar els Plecs de Prescripcions Tècniques i Clàusules Administratives 
Particulars que han de regir l’esmentada licitació 
_ 
TERCER.- Convocar la licitació del contracte administratiu especial per a la gestió del 
bar – restaurant del Polisportiu Ses Comes, mitjançant procediment obert, tramitació 
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ordinària, amb diversos criteris d’adjudicació, mitjançant la publicació d’anuncis als 
mitjans pertinents. 

_ 
No obstant, l’Ajuntament Ple resoldrà.” 
 
El Sr. Batlle informà als reunits que la concessionària té un deute pendent amb 
l’Agència Tributària pel concepte de la taxa de fems, i també del cànon que ha 
d’abonar mensualment a l’Ajuntament. 
Les principals novetats d’aquests plecs, són que es redueixen el cànon mensual fins a 
600 euros, s’estableix que el concessionari tendrà que fer front  a la contractació d’un 
socorrista i a un tècnic de manteniment durant el termini d’obertura de la piscina 
municipal i que el termini de durada de la concessió per facilitar que els licitadors 
puguin fer inversions,  s’ha establert en vuit anys, i dos anys més possibles de 
pròrroga. 
També comentà que el tècnic municipal va cursar visita per a la comprovació de 
l’inventari, s’ha  constatat que no té connexió  amb Gesa-Endesa i que s’establiran les 
mesures pertinents per a solucionar aquest problema.  
  
La Comissió Informativa Permanent General, per unanimitat dels assistents acorda 
aprovar la proposta de la Batllia abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
4.- EXAMEN DECLARACIÓ PEL  DIA INTERNACIONAL DE LA DONA.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  2 de març de 2015, que deia: 
 
“Com cada any, el dia 8 de març, Dia Internacional de la Dona, es commemora la lluita 
per aconseguir la igualtat de les dones, per eliminar la discriminació que pateixen i per 
fomentar la seva participació en el procés de desenvolupament social. 
 
Per tot això, i per tal de deixar ben palesa la renovació d’aquest compromís en defensa 
dels drets de les dones, PROPOSO  al Plenari la declaració institucional següent: 
 
“Declaració institucional del 8 de març,  Dia Inter nacional de la Dona 
 
El 2015, el dia Internacional de la Dona, que es commemora el 8 de març a tot el món,  
posarà en relleu la Declaració i Plataforma d’Acció de Beijing, un full de ruta històric, 
subscrit per 189 governs fa vint anys, que va establir l’agenda per a la materialització 
dels drets de les  dones.  Si bé els assoliments han estat molts des de llavors, les 
bretxes que encara persisteixen són nombroses i profundes. 
 
Aquest és el moment de defensar les conquestes de les dones, reconèixer 
desafiaments i posar més atenció  als drets de les dones i a la igualtat de gènere, per 
motivar totes les persones a fer la part que els correspongui.  La Plataforma d’Acció de 
Beijing s’enfoca en dotze esferes d’especial preocupació, i imagina un món en el qual 
totes les dones i les nines puguin exercir les seves opcions, com ara participar en la 
política, educar-se, obtenir un ingrés, i viure en societats lliures de violència i 
discriminació. 
 
La Plataforma d’Acció de Beijing assenyala les esferes, els àmbits crítics, que els 
governs, les Nacions Unides i els grups de la societat civil han d’assumir per fer dels 
drets humans de les minories una realitat: la dona i la pobresa, l’accés desigual a 
l’educació, la falta d’accés i l’accés desigual als sistemes de salut, la violència  contra 
la dona, els diversos aspectes de la vulnerabilitat de la dona en els conflictes armats, 
la desigualtat en les estructures econòmiques, la desigualtat en el poder i la presa de 
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decisions, la manca de mecanismes institucionals diversos per millorar l’avenç de la 
dona, la falta de respecte i la protecció inadequada quant als drets humans, la 
subrepresentació de la dona en els mitjans de comunicació, la desigualtat en la gestió 
dels recursos naturals i en la protecció del medi ambient i, finalment, la discriminació  i 
la violació de les nines. 
 
El Dia Internacional de la Dona va sorgir de l’activitat dels moviments obrers a finals 
del segle XX a l’Amèrica del Nord i Europa.  Des de llavors, el Dia Internacional de la 
Dona ha adquirit una dimensió global per a les dones dels països desenvolupats i en 
desenvolupament.  El creixent moviment internacional de les dones ha ajudat que la 
commemoració ofereixi l’oportunitat d’incrementar el suport dels drets i la participació 
de les dones en les esferes política i econòmica. 
 
El Dia Internacional de la Dona ha passat a ser un moment de reflexió sobre els 
progressos assolits, una crida al canvi, i una celebració dels actes de valor i 
determinació de les dones corrents que han tingut un paper extraordinari en la història 
dels seus països i les seves comunitats. 
 
El lema d’enguany, “Igualtat per a les dones: progrés per a tothom” , subratlla  que 
la igualtat de gènere, l’apoderament de les dones, el respecte total dels drets humans 
de les dones i l’eradicació de la pobresa són essencials per al desenvolupament 
econòmic i social.  També destaca el paper clau de les dones com a agents del 
desenvolupament. 
 
“Els països en els quals hi ha més igualtat de gène re experimenten més 
creixement econòmic.  Les empreses  que compten amb  més líders dones 
aconsegueixen més bons rendiments.  Els acords de p au que inclouen les dones 
són mes duradors.  Els parlaments en el quals hi ha  més dones aproven lleis 
sobre qüestions socials clau com la salut, l’educac ió, la lluita contra la 
discriminació i la manutenció dels infants.  Les pr oves no deixen lloc a dubtes: 
la igualtat de la dona suposa progressos per a tots ”  (Ban Ki-moon, secretari 
general de l’ONU) “  
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 

 
La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents acorda 
aprovar la proposta de la Batllia abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
5.- EXAMEN MOCIÓ PP SOBRE SUSPENSIÓ LLEI DE SUPORT A L’EMPRENEDOR.- 
Es va donar lectura a la moció del grup municipal PP, que deia: 
 
“L’entrada en vigor de la Llei de Suport a l’Emprenedor promoguda pel Govern de 
l’Estat estableix una sèrie d’obligacions noves pels clubs esportius, entre els que es 
troben els e les Illes Balears, com donar d’alta en el règim a la seguretat social als 
seus monitors i col·laboradors. 
 
Davant aquestes exigències s’ha de tenir en compte que la majoria del personal dels 
clubs de les illes realitzen labors de forma voluntària a canvi d’una dotació econòmica 
més be simbòlica, o d’ajudes per desplaçaments. 
 
No es posa en dubte el compliment necessari de la llei, però els clubs i federacions 
esportives de caràcter regional realitzen una funció social a la nostra Comunitat 
Autònoma, pel que es considera inapropiat tractar-los com si duguessin a terme una 
activitat econòmica. 
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Aquests clubs aglutinen a més del 95% de les persones que practiquen esport a les 
Illes, essent molts d’ells modestos, per això, la implantació de la norma s’hauria de fer 
de forma que els clubs no hagin de témer per la seva viabilitat econòmica.  
 
El Govern de les Illes Balears, des del començament de la legislatura, ha demostrat el 
seu compromís amb l’esport i amb els esportistes de les Illes i s’està tramitant el 
projecte de Llei de Mecenatge Esportiu per posar en marxa un conjunt integrat de 
mesures perquè els esportistes i clubs tenguin a més de les ajudes públiques, altres 
ajudes que provinguin del sector privat. 
 
És per tat això que es proposa l’adopció del següent: 

 
ACORD 

 
1.- Instar al  Govern de l’Estat a que suspengui l’aplicació de la Llei de Suport a 
l’emprenedor als clubs esportius de les Illes Balears fins que es trobi una solució justa 
que no perjudiqui als esmentats clubs. 
 
2.- Instar al Govern de l’Estat a valorar altres possibilitats en l’aplicació de la Llei de 
Suport a l’emprenedor, ja sigui mitjançant un règim especial o mitjançant una llei de 
mecenatge a nivell nacional, que complementi la que actualment s’està tramitant a les 
Illes Balears.” 
 
La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents, acorden 
informar favorablement la moció abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
6.- EXAMEN MOCIÓ PP A FAVOR DEL TURISME.- 
Es va donar lectura a la moció del grup municipal PP, que deia: 
 
“Joan Ramis Perelló, portaveu del grup municipal del Partit Popular a l’Ajuntament de 
Llubí, en nom i representació del Grup Popular, presenta per a la seva consideració a 
la propera sessió plenària la següent  MOCIÓ 
 
EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 
El Govern de les Illes Balears, des del començament de la legislatura, ha treballat 
fermament per aconseguir que Balears recuperi el seu lideratge en el turisme, mundial, 
sent un referent en qualitat i competitivitat. 
 
Tot i que la nostra destinació, era una destinació àmpliament consolidada, es trobava 
en una situació de pèrdua de competitivitat que feia necessària l’adopció de mesures 
estructurals. 
 
Per això el Govern ha adoptat una sèrie de mesures normatives, com l’aprovació de la 
Llei 8/2012, del Turisme de les Illes Balears; el Decret Llei 1/2013 de mesures urgents 
de caràcter turístic i de zones turístiques madures; el Pla integral de Turisme 2015-
2025 o el Decret Llei 3/2014 de mesures urgents per potenciar la qualitat, la 
competitivitat i la desestacionalització turística. 
 
Aquests canvis normatius estructurals han permès que a les nostres illes s’hagin 
invertit més de  500 milions d’euros en la reforma de més de 300 establiments 
d’allotjament turístic i que més de 200 establiments hagin incrementat la seva 
categoria.  A  més, la Federació Hotelera de Mallorca ha anunciat noves inversions per 
valor de 500 milions d’euros més. 
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S’ha fet molta feina i la feina ja dóna resultats, és per això que es fa necessari 
continuar amb la consolidació del model turístic definit, basat en la qualitat i la 
competitivitat i per aconseguir-ho és necessari seguir amb la línea de feina ja iniciada i 
que el sector privat continuï invertint en la millora dels establiments públics. 
 
No hi ha dubte que el turisme és la nostra principal indústria i font d’ingressos i no 
podem permetre atacs a l’activitat de que la que vivim tots, directe e indirectament. 
 
És per tat això que es proposa l’adopció del següent: 

 
ACORD 

1.- Instar al Govern de les Illes a seguir fent feina en la mateixa línea per reposicionar 
la nostra comunitat a nivell turístic, incrementar la qualitat de la destinació i la 
Competitivitat davant altres destinacions. 
 
2.- Instar al sector privat a que segueixi apostant per les Illes Balears com a destinació 
turística i continuï amb les importants inversions fetes fins ara. 
 
3.- Reprovar les declaracions del secretari General de la formació “Podemos a les Illes 
Balears”, ja que atempten contra la nostra principal indústria, la turística.”  
 
La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents, acorden 
informar favorablement la moció abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
7.- EXAMEN MOCIÓ PSM-EN PER A L’AJORNAMENT DE L’APL ICACIÓ DE LA 
LOMCE A LES ILLES BALEARS.- 
Es va donar lectura a la moció del grup municipal PSM-EN, de data 27 de febrer de 2015, 
que deia: 
 
“El grup municipal del PSM-Entesa Nacionalista a l’Ajuntament de Llubí sotmet a la 
consideració del PLE la següent   MOCIÓ 
 
Per a l’ajornament de l’aplicació de la LOMCE a les  Illes Balears 
 
El passat mes de gener el Ministeri d’Educació publicà, amb molt de retard, el 
currículum bàsic de la LOMCE per a l’ESO i el batxillerat, que s’haurà d’aplicar per al 
proper curs escolar 2015-2016 a 1r i 3r d’ESO i a 1r de batxillerat.  El currículum 
aprovat i el seu retard ha afectat el preceptiu desplegament normatiu que han de fer 
les comunitats autònomes. 
 
Dia 12 de febrer de 2015la consellera d’Educació, Cultura i Universitats del Govern de 
les Illes Balears emet resolució per la qual es posa a informació pública els projectes 
de decrets que estableixen els currículums de l’educació secundària i batxillerat a les 
Illes Balears i el seu desplegament. És tanta la improvisació i les presses en un tema 
tan important que únicament es va donar el termini de 7 dies per presentar 
al·legacions. 
 
La improvisació i les presses en què s’han elaborat els currículums i la irresponsable 
planificació per a la seva aplicació determinaran molts de problemes educatius i 
d’organització a proper curs escolar (programacions, distribució del professorat, canvis 
d’assignatures, horaris i itineraris, segregació d’alumnes segons capacitats, etc.)  i 
d’altra banda crearà trastorns i despeses innecessàries a les famílies (canvis de llibres 
de text, canvi de fons de llibres, els problemes de les revàlides, selecció de matèries 
massa anticipada, etc.  Moltes d’aquestes conseqüències han estat advertides pel 
sector educatiu: professorat, sindicats docents, associacions de directors, associacions 
de mares i pares, Assemblea de docents i especialistes universitaris. 
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A les deficiències, debilitats i absoluta manca de consens de la LOMCE caldrà afegir 
una implantació improvisada, sense els recursos econòmics suficientes i que es 
preveu caòtica als centres escolars.  Aquest és el cas dels centres escolars de 
referència de Llubí que acullen els alumnes de secundària, batxillerat i formació 
professional, i també és el cas dels perjudicis econòmics i d’organització que 
s’ocasionarà innecessariament a les famílies de Llubí. 
 
Per tot això, el PSM-Entesa nacionalista (MÉS PER LLUBÍ) sotmet a consideració del 
Ple els següents   

Acords 
 

1r. L’Ajuntament de Llubí insta el Govern de les Illes Balears a sol·licitar l’ajornament 
de l’aplicació de la LOMCE al Ministeri d’Educació, Cultura i Esports, així com han fet 
altres comunitats. 
 
2n. L’Ajuntament de Llubí insta el Govern de les Illes Balears a retirar els decrets 
d’elaboració dels currículums i el seu desplegament, i iniciar un procés consensuat que 
impliqui tota la comunitat educativa.” 
 
La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents, acorden 
informar favorablement la moció abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
8.- EXAMEN MOCIÓ PSM-EN DE SUPORT A L’ESPORT BASE, A LA 
VOLUNTARIETAT D’ENTITATS I CLUBS, I PER LA SUSPENSI Ó IMMEDIATA DE LA 
REGULACIÓ DE LA LLEI D’EMPRENEDORS DEL GOVERN DEL  PP.- 
Es va donar lectura a la moció del grup municipal PSM-EN, de data 27 de febrer de 2015, 
que deia: 
 
“El grup municipal del PSM-Entesa Nacionalista a l’Ajuntament de Llubí sotmet a la 
consideració del PLE la següent  
 
MOCIÓ de suport a l’esport base, a la voluntarietat  d’entitats i clubs, i per la 
suspensió immediata de la regulació de la Llei d’em prenedors del Govern del PP 
 
El 30 de juliol de l’any passat el Consell Superior de l’Esport va emetre el resultat de 
l’estudi que dóna compliment al mandat de la disposició addicional setzena de la Llei 
14/2013 de suport als emprenedors i la seva internacionalització, en relació a la 
naturalesa jurídica i l’enquadrament en el camp d’aplicació de la Seguretat Social de 
l’activitat desenvolupada pels clubs i les entitats esportives sense ànim de lucre. 
 
De l’esmentat estudi destaca la consideració del caràcter laboral de les relacions entre 
els clubs i les entitats esportives i les persones que presten serveis retribuïts i, per tant, 
la naturalesa dels imports percebuts,   independentment de la quantia.  La proposta 
que realitza l’estudi és la regularització de les parts mitjançant el contracte a temps 
parcial.  Només de manera excepcional es contempla la concurrència de relacions de 
voluntarietat i, per tant, la no consideració de salari de les quantitats percebudes.  La 
realitat, en canvi, és que el sistema esportiu balear se sustenta en gran part en l’esport 
bases, joves escolars que realitzen activitats esportives en horari no lectiu.  El paper 
dels entrenadors, delegats i monitors dels equips no professionals és transcendental pr 
a la supervivència de l’esport no professional, en la mesura que la seva dedicació és 
en gran part altruista i desinteressada. 
 
Al nostre municipi, Llubí, les diferents associacions, entitats i clubs sempre han permès 
apropar l’esport, l’oci i l’activitat física a moltíssima gent del nostre poble i tot gràcies a 
la col·laboració desinteressada de molts voluntaris i voluntàries, que de manera 
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altruista i amb gran dosis d’il·lusió i passió per l’esport han contribuït a la seva 
expansió.  Els recursos d’aquests clubs i entitats solen ser bastant modestos i les 
retribucions del personal que col·labora es redueixen, en la majoria de vegades, a una 
aportació per a cobrir les despeses necessàries per realitzar l’activitat. 
 
La legislació actual entén el voluntariat com una relació simplement laboral, amb tot el 
que això implica d’alt cost administratiu, econòmic i burocràtic.  En aquest sentit creiem 
que s’hauria de treballar per adaptar i millorar la regulació d’aquest col·lectiu a partir 
dels nous models europeus, que reconeixen l’important paper del voluntariat i 
l’incentiven amb beneficis fiscals i de simplificació administrativa. 
 
L’aplicació imminent de les mesures de regularització implantades pel Govern de 
l’Estat generen greus perjudicis a la xarxa de clubs esportius, i fins i tot posen en perill 
la seva supervivència en molts casos.  Entre d’altres perjudicis comportarà incrementar 
les despeses derivades de la pràctica esportiva de base gairebé en un 50%;  eliminar 
de cop la important funció social d’interès general que exerceixen els clubs de base –el 
que inevitablement conduirà a la desaparició de molts d’ells- o, en el millors dels 
casos, els abocarà a l’empobriment.  L’efecte immediat de tot això serà l’augment de la 
desigualtat d’oportunitats en matèria esportiva, que limitarà i vetarà una part important 
de la població a no poder exercir el seu dret a l’esport en condicions d’igualtat per 
motius de renda. 
 
El definitiva, les conseqüències que es deriven del mandat de la disposició addicional 
setzena de la “Llei 14/2013 de suport als emprenedors i la seva internacionalització”, 
són molt negatives per al nostre sistema esportiu i, concretament, per a l’esport base.  
Una regulació d’aquest tipus afectarà negativament l’activitat d’entitats i associacions 
de Llubí que tradicionalment han treballat per mantenir actiu l’esport, l’oci i l’activitat 
física al nostre municipi. 
 
Per tot això, el PSM-Entesa nacionalista (MÉS PER LLUBÍ) presenta al Ple els 
següents   

ACORDS 
 
1r. L’Ajuntament de Llubí reconeix i valora molt positivament la tasca desinteressada i 
altruista de les entitats, associacions i clubs esportius i socioeducatius que 
tradicionalment  han impulsat les activitats esportives, l’oci i l’activitat física a Llubí. 
 
2n. L’Ajuntament de Llubí insta el Govern de l’Estat a suspendre les mesures 
derivades de la disposició addicional setzena de la Llei 14/2013 de suport als 
emprenedors i la seva internacionalització, en especial la que es refereix a la 
regularització via contracte parcial dels entrenadors i monitors dels equips no 
professionals. 
 
3r.  L’Ajuntament de Llubí insta el Govern de l’Estat a aturar de forma immediata les 
inspeccions a l’esport base per al compliment d’aquestes disposicions, de les que es 
podrien derivar sancions socialment injustes i econòmicament inassumibles. 
 
4t. L’Ajuntament de Llubí insta el Govern de l’Estat a estudiar i proposar diverses 
alternatives per a regular convenientment, d’acord amb la realitat i les peculiaritats de 
cada modalitat esportiva, les activitats remunerades que es realitzen en el si dels clubs 
i entitats esportives. 
 
5è. L’Ajuntament de Llubí insta el Govern de l’Estat a impulsar un Pla de Suport 
Econòmic, Tècnic i formatiu a l’Esport Base on hi hagi implicat tant el Consell Superior 
d’Esports i les comunitats autònomes, com les federacions esportives nacionals i 
autonòmiques i el teixit associatiu del sector. 
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6è. L’Ajuntament de Llubí insta el Govern de les Illes Balears a tenir un paper molt més 
actiu i reivindicatiu en defensa de l’esport base i el suport a la feina desinteressada de 
les associacions, entitats i clubs esportius en aquest àmbit.” 
 
La Comissió Informativa Permanent General,  per unanimitat dels assistents, acorden 
informar favorablement la moció abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
7.- ALTRES INFORMACIONS 
Per part del Sr. Batlle es va informar als reunits dels següents assumptes: 
- El pròxim diumenge dia 15 de març, l’Associació d’Amics de la 3ª Edat  celebra un dinar 
de sopes de matances i convida a tots els regidors. 
 
 
I sense més assumptes per tractar, per ordre del Sr. President s'aixeca la sessió, a l'hora 
assenyalada a l’inici, del què com a secretari, certifico. 
 

Vist-i-plau 
El batlle,  

 
 
 
 
     Joan Ramis  Perelló    Raimundo Tomás Montis Sastre 
 
 
 


